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Hoe kunnen de organisatoren naar de Ruiterhal komen als het podium op de huidige plaats van de toog komt? 
Er wordt een rechtstreekse verbinding tussen kleedkamers en podium voorzien. Artiesten hoeven daarvoor niet langs 
het publiek.  
 
 
Is er ook ruimte voor briefingruimtes in de nieuwe volume-indeling van het stadion? 
Door het multifunctioneel gebruik van de site, waaronder ook de klaslokalen, zijn er voldoende lokalen waar briefings, 
opleidingen en andere activiteiten kunnen doorgaan.  
 
 
Kan een kunstgrasveld overwogen worden ter vervanging van het huidige grasveld? 
Dit kan niet omdat op dit grasveld ook de werpnummers van atletiek doorgaan. We kunnen niet speerwerpen bvb op 
een kunstgrasveld. 
 
 
Wordt er veel parkeerruimte opgeofferd aan de Ruiterhal? 
De voorziene uitbreiding bevindt zich voornamelijk in de restruimte rondom de Ruiterhal. Normaal gezien worden 
daarvoor geen parkeerplaatsen opgeofferd.  
 
 
Wordt er een absoluut geluidsdichte afscheiding voorzien tussen dans- en podiumruimte? Zijn er zowel voor de dans-
als voor podiumruimte voorzieningen voor bars (toog) beide secties zullen allicht gelijktijdig worden verhuurd 
De dans- en expressielokalen zijn strikt bedoeld voor activiteiten zonder bar, zoals sport overdag (o.a. yoga en tai-
chi), koorrepetities, expressie, (dans)vormingen,…De barfaciliteiten worden enkel gebruikt voor en door activiteiten in 
de polyvalente zaal of de foyer. Tussen de verschillende zalen zijn ontdubbelde akoestische wanden voorzien.  
 
 
Blijft het huidige gebouw Ruiterhal onbeschikbaar? Wanneer is de vernieuwde Ruiterhal weer toegankelijk in gebruik 
te nemen. Vanaf wanneer is de voorlopige inrichting Ruiterhal bruikbaar voor tentoonstelling?  
Ja, de Ruiterhal blijft onbeschikbaar tot de werken klaar zijn, voorzien midden 2024. Vanaf begin 2024 zal, afhankelijk 
van de voortgang van de werken, opnieuw worden gestart met de verhuring en met de programmatie in te plannen. 
 
 
Wordt er ook gedacht aan voldoende en moderne belichting, ook in toepassing van kunsttentoonstellingen?  Worden 
ook voldoende wanden, om kunstwerken aan op te hangen voorzien? Uitbreiding van het bestaande...   
Het tentoonstellingsmateriaal en de verlichting, zoals die gebruikt werd in de vroegere Ruiterhal, zullen opnieuw 
kunnen worden ingezet.  
 
 
Zal het stadion tijdelijk niet bruikbaar zijn omwille van (renovatie)werken?  
(Delen van) het stadion zullen niet bruikbaar zijn tijdens de werken. We bekijken nog welke functies eventueel in 
tijdelijke units kunnen worden opgevangen.  
 
 
In hoeverre hebben de betrokken verenigingen inspraak in het verdere traject (ontwerp, uitvoering, gebruik)?  
De gebruikersgroepen van sport, onderwijs en cultuur worden in het verdere traject betrokken.  
 
 
Wordt voor de eventuele realisatie van het skatepark op een andere locatie ook gekeken? Of is dit om dezelfde 
redenen niet haalbaar? Bijvoorbeeld eerder in de omgeving van de sporthal en het zwembad.  
We onderzoeken momenteel een andere locatie voor realisatie van het skatepark. In het gemeentepark is dit niet 
mogelijk omwille van de footprint, die niet past binnen de stedenbouwkundige randvoorwaarden.  
 
 
Wat zijn de voorziene afmetingen van de kantine? 
De cafetaria zal een vergelijkbare grootte hebben als de huidige.  
 
 
Wordt er gekeken naar duurzaamheid, comfort nieuwe technieken? 
Ja. De volumes worden geïsoleerd conform de huidige wetgeving en voorzien van nieuwe duurzame technieken. 
Daarnaast kiezen we voor circulair bouwen door de gebouwen te renoveren in plaats van te vervangen.  
 
 



Zal een sproei-installatie voorzien worden?  
Ja.  
 
 
Wordt de sterk teruggedrongen zitcapaciteit geen probleem? Of zijn de behoeften intussen in die mate gewijzigd?  
De zitcapaciteit in het stadion voldoet met ca. 300 zitplaatsen aan de doorgegeven behoefte. In de Ruiterhal wordt de 
bestaande uitschuifbare tribune met 275 zitplaatsen hergebruikt.   
 
 
De douches zijn ook in het sanitair blok neem ik aan. Is dat niet onhandig voor de sporters die dan de oversteek 
moeten maken via de centrale gang?  
Douches bevinden zich in de kleedkamers.  
 
 
Als ik het goed gehoord en gelezen heb, is er een max uitbreiding van 27 774 m2 mogelijk voor de Ruiterhal, die 
logischerwijze niet volledig benut wordt. MAAR is 200 m2  niet een beetje weinig ingeschat als daar én inkom én 
kassa én foyer én vestiaire én sanitair in moeten ondergebracht worden. Maak aub niet de fout die in het vroegere 
Bruggeske waar foyer en heel kleine bar zo klein zijn, dat bezoekers gewoon buiten moesten blijven staan voor de 
voorstelling.  
Terechte bezorgdheid. Bij uitwerking van het behoefteprogramma wordt deze oppervlakte verder gedetailleerd en 
indien nodig bijgestuurd. De ruimte wordt zo optimaal mogelijk ingezet.  
 
 
Er is ons via de Cultuurraad altijd gezegd dat in de ontwerpfase stadion en ruiterhal gelijklopend zouden zijn MAAR 
eens er gebouwd wordt, de Ruiterhal absolute voorrang zou krijgen in de realisatie. Nu hoor ik van Luc De Boeck dat 
het “de bedoeling is samen te landen”.  
De Ruiterhal wordt zo snel mogelijk gerealiseerd. De aanpak van het stadion zal gelijktijdig gebeuren maar heeft geen 
invloed op de realisatietermijn van de Ruiterhal.  
 
 
Over fase 3 werd erg weinig gezegd. Ik begrijp best dat dit momenteel nog koffiedik kijken is maar  
wat zijn de mogelijke locaties, aan welke grootte wordt gedacht, aan welk budget wordt gedacht? 
We moeten hiervoor nog een omschrijving maken van perimeter en programma samen met de stedenbouwkundige 
randvoorwaarden. Dit dossier wordt later uitgewerkt.  
 
 
Gaat er nadat de nieuwe podiumzaal er is, ook nog plaats zijn voor amateur kunstenaars in de Ruiterhal? Die geen 
nood hebben aan de grote podiumzaal maar net een klein podium willen hebben. Of gaat de Ruiterhal dan volledig 
anders ingezet worden. 
Ja. Het polyvalent karakter van de Ruiterhal blijft ook na realisatie van de podiumzaal behouden.  
 
Hoeveel zitjes zullen er ongeveer voorzien worden op de tribune? Effectief nog 300? 
Ja, er worden er 300 voorzien. 
 
 
 
 


